
A 40. Pécs-Harkány futóversenyen is részt vettünk 

 

Jubileumához érkezett a 2024-ben a Pécs-Harkány országúti futó verseny. 

Néhány szóban kaptunk összefoglalót a verseny kialakulásáról és 

történelméről. Egy pár érdekességet én is megemlítenék például, hogy a 

versenyt a PVSK tájfutóinak felmérő futásából alkották. Ez volt ugyanis a 

gyakorló útvonal és táv, amelyen minden évben felmérték a futókat. 

Később csatlakozott az egyesület atlétika osztálya is és kialakult a 

rivalizálás, amely fokozatosan bővült és lett belőle az év első versenyei 

közül az egyik legjelentősebb. Nemzetközivé is vált. Volt itt már finn 

győztes többször is, de említhetjük a kenyai futókat is, akik remekül 

teljesítették korábban a távot. Most már 4. éve azonban a helyi PVSK 

színekben futó Lomb Ádám a verseny királya ő a pálya rekorder is és 

persze az 1-es rajtszám tulajdonosa, aki hozta a papírformát és behúzta 

ezt a versenyt is a hölgyeknél szintén PVSK-s futó olimpikon lett a 

győztes, a Riói olimpiát is megjárt Szabó Tünde indult, és ha már indult, 

nyert is ez sem nagy meglepetés.  

De volt győztes, igaz „csak” kategória győztes a postások között az évek 

óta remekül teljesítő Gulyás Krisztina győri kézbesítő, most is behúzta a 

50-54 éves női kategóriát sőt egy korkategóriával lejjebb is a dobogón lett 

volna a második helyen idejével. És bizony a hölgyek abszolút 

versenyében is az első 10-ben végzett. 9. lett, akárcsak tavaly, neki sikerült 

a postások közül egyedül 2 órán belül teljesíteni a távot.  A postások közül 

másodikként egy váltónak sikerült beérni. A Bajaiak kiegészülve pécsi 

társukkal a céges férfi váltók közül 14.-ek lettek. Őket követte a 

szombathelyi és nagykanizsai trió, itt mindenképpen ki kell emelni a váltó 

első tagját Kalinics Gábort, aki az első váltó pontnál a váltóbot átadásakor 

még Krisztinát is megelőzte, nagyot ment no, de nem csoda ez volt a 16. 

alkalom, hogy valamilyen formában indult a versenyen. Az elstartoló 

összes postás kolléga becsülettel teljesítette a távot. 

Igazán büszkeséggel tölt el, hogy szoríthattunk és drukkolhattunk értük. 

Reméljük, jövőre ismét találkozunk és ahogy ez évben jövőre is lesz új 

próbálkozó. 
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